
Algemene ledenvergadering V.V. Holten 
 

 

 

 

 

Datum: 15 april 2024 
 

Aanwezig: Robert Oolbekkink Voorzitter  

 Martijn Kersen secretaris 
 Arno Reusink  Lid, voorzitter Jeugdcommissie 

 Rene van de Vegte Lid, voorzitter kantine commissie 

 Arjan Krijgsman Lid, voorzitter sponsorcommissie 

  Dennis Krikkink  Lid, voorzitter sponsorcommissie  

Nancy Meinders Algemeen Lid 

Gerard Heck  Algemeen Lid 

 

Afwezig m.k. Richard van Dellen    Lid, voorzitter technische commissie 

 

Afwezig, met kennisgeving: Wilfred van de Pluijm, Eelco van de Wal. 

   

 

1. Opening  

Robert opent de vergadering. 

De voorzitter heet de aanwezig leden welkom en dankt ze voor hoge opkomst.  

 

2. Bestuur mededelingen 

geen 

3. Verslag algemene ledenvergadering d.d. 1-11-2023 

De notulen worden zonder aanpassingen goedgekeurd. 

 

Naar aanleiding van het verslag wordt gevraagd of niet alleen de fusie verkend zou 

worden. Robert antwoordt dat door de ALV gevraagd is naast de fusie ook andere 

scenario’s uit te werken.  

 

Het aantal leden dat tijdens die ALV aanwezig was, is: 46 

 

Er wordt gevraagd wie allemaal stemgerechtigd zijn. Dat zijn alle leden. 

 

4. Toelichting overleg tussen het bestuur van Holten en Blauw Wit over een 

mogelijke samenwerking/fusie tussen beide clubs. 

Voorzitter spreekt dank uit voor het verrichte werk. 

Aantal leden werkgroep is bij deze ALV en een aantal is bij Blauw Wit aanwezig. 

 

Jeroen vd werken presenteert de uitkomsten van de werkgroep. 

Aanleiding en momentum is de verplaatsing van de Waerdenborch en de gekoppelde 

verschuiving op sportief gebied. Aangezien beide verenigingen momenteel gezond zijn in 

ledenaantallen en financieel is dit een verkenning vanuit gelijkwaardigheid. 

Er is gekeken naar vier scenario’s op verzoek van de voorgaande ALV: 

- Handhaven huidige situatie 

- Samenwerken op onderdelen (bv. Dames en jeugd) 
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- Twee verenigingen op 1 locatie. 

- Volledige fusie. 

Het uitgebreide rapport is meegestuurd met de agenda voorafgaand aan de ALV. 

Er is een Multi criteria analyse toegepast, waarbij er verschillende gewichten aan 

verschillende criteria gekoppeld.  

De effecten op cultuur  en identiteit is extra zwaar gewogen omdat vanuit de ALV van beide 

verenigingen duidelijk werd dat dit een belangrijk punt is. 

Er wordt vanuit de ALV gevraagd hoe het komt dat voor de scenario’s geen verandering en 

volledige fusie. De uitleg is vooral door interpretatie. Doordat hier op beide scenario’s zowel 

erg positief als negatief beoordeeld wordt, komt die score vergelijkbaar uit. 

Terugblik op de redenen waarom nauwere samenwerking nu handig lijkt naast de verhuizing 

van de Waerdenborch: 

- Verduurzaming 

- Bezuiniging van gemeenten in 2026 

- Momenteel lopend onderzoek naar sportfaciliteiten in de gemeenten 

- Trend teruglopende vrijwilligers aantallen 

- Trend teruglopende ledenaantallen landelijk. 

 

De werkgroep wordt gevraagd of niet meer leden de criteria hadden moeten invullen of er 

dan geen beter statistisch beeld zou zijn ontstaan. 

Rene antwoord dat dit geen statistisch onderzoek is geweest, maar een vorm van inzicht.  

De uitkomsten zijn duidelijk, andere wegingen leidden niet tot een ander beeld. De werkgroep 

heeft daarom vertrouwen in de uitkomst. De enquête antwoorden die binnen zijn gekomen, 

komen. 

Er wordt gevraagd of er in de tussentijd contact is geweest met de gemeente. Na de 

gesprekken die voor de vorige ALV hebben plaats gevonden is er geen contact geweest met 

de gemeente, zowel net met de besturen als met de werkgroep. 

De gemeente is wel een grote stakeholder. 

Tijdspad / doorlooptijd, scenario fusie 1-3 seizoenen op basis van andere voorbeelden. 

Bertus de Boer geeft het voorbeeld van de fusie van zijn oude club in Friesland. Daar hadden 

beide verenigingen zelfs ruzie. De fusie heeft daar positief uitgepakt. 

Fusie uiteindelijk succesvol verlopen als een van de voorbeelden. 

De redenen voor de fusie waren vooral de kwaliteit van het voetbal en de toekomst, het 

betrof een dorp, iets groter dan Holten. 

Er volgt een discussie over de locatie. Tijdens de vorige ALV is dat als breekpunt aangegeven. 

Het is geen onderdeel van de verkenning door de werkgroep geweest. 

Wel is het een feit dat beide locaties momenteel te klein zijn en dat er sowieso aanpassingen 

moeten komen. 

Er wordt gevraagd hoe de locatie discussie speelt bij Blauw Wit. Aangegeven wordt dat de 

sterke voorkeur van VV Holten bekend is, maar dat de eerste reactie tijdens de ALV over de 
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fusie was dat alle sportverenigingen naar Het Vletgoor zouden kunnen komen. Het speelt dus 

wel, maar minder sterk dan bij VV Holten. 

Verder wordt er zorg uitgesproken over de sfeer binnen de vereniging die na de fusie 

mogelijk onpersoonlijk en kil wordt door de schaalgrootte. 

Dit is een aandachtspunt dat meegenomen moet worden in een eventueel vervolg onderzoek. 

Ook wordt de zorg uitgesproken dat bij een grote vereniging de lagere teams minder goed 

begeleid worden door gebrek aan trainers.  

Wederwoord geeft aan dat dit met het beleid van de vereniging te maken heeft en niet met 

de grootte van de vereniging. 

Er volgt een oproep om naar de toekomt te kijken, naar de jeugd te luisteren. 

Vanuit de tafel waar de jeugd zit wordt aangegeven dat er geen bezwaar tegen de fusie wordt 

gevoeld. 

Tot slot wordt geopperd om net als met de locatie nog meer zaken als veto vast te leggen. 

Tegenreactie is dat we praten over een fusie, niet naar een overname. 

De boven genoemde punten (voor- en nadelen) worden nog meermaals besproken waar 

Het bestuur vraag de ALV goedkeuring om het advies scenario van de werkgroep; volledige 

fusie, verder uit te werken dan gaat over tot stemming 

Stemmen: 

Ja: 93 

Nee: 18 

Onthouden: 2 

 

De ALV stemt voor, onder voorwaarde van locatie Meermanskamp en nadrukkelijk rekening te 

houden met het aspect van verenigingscultuur. Er wordt wel gevraagd aan de werkgroep (en 

dus Blauw-Wit) mee te geven om de vragenlijst van het onderzoek van de werkgroep aan alle 

leden door te zette 

Robert neemt contact op met Roy om de uitslagen van elkaar te bespreken. 

Het vervolgonderzoek kan dan opstarten. Robert doet meteen een oproep aan alle 

aanwezigen om in de vervolgwerkgroep plaats te nemen. 

 

5.  Rondvraag 

Geen 

 

6.  Sluiting 
 

De vergadering wordt afgesloten.  


